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ČESKO: Ministr spravedlnosti Blažek prohlásil o premiérovi Fialovi, že rozhodně nelže, jen
slibuje něco, co nemůže splnit. Jako opravdu není lež, když chcete vyhrát volby a tvrdíte
něco, co vůbec nemáte v plánu dodržet? Jen se tak ptáme.

  Petr Fiala rozhlašuje zajímavé nesmysly. Vůbec nevnímá rozhořčení mnoha občanů nespokojených
s roční laxností vůči energolumpům, také s ukrajinizací společnosti či s ekonomickou a vojenskou
podporou režimu vedeného Zelenským. Eurounijní řiťolezectví je spojené s českými vládami už
dlouho a není novinkou, ovšem přidání i zavrtávání se do amerického pozadí je tentokrát ještě
intenzivnější. Nově vytvořená smlouva o vojenské spolupráci s USA je obdobou zvacího dopisu z roku
1968 a obrácená polarizace je v podstatě nepodstatná, protože US Army a její příslušníci tu budou
mít nadstandardní podmínky a nulové obavy z české justice v případu jakéhokoliv prohřešku v oblasti
trestní zodpovědnosti, což už tu také bylo. V čem je tedy Fialova vláda lepší než komunisté?. Ti kdysi
také tajili dopady havárie v Černobylu, dnes je ticho po pěšině o výbuchu muničního skladu plného
střeliva z ochuzeného uranu.

Aby toho nebylo málo, ministryně obrany Černochová letí téměř v utajení do USA. Jestli obejde
schvalování Parlamentem ČR, kterému dotyčná smlouva podléhá, a něco tam podepíše sama, to
nevíme. Jisté je, že získá přinejmenším další instrukce. Mimochodem, její vzhlížení k USA je natolik
intenzivní, že jí nestačí jen totální úlet v podobě  nákupu nijak zvláště dobrých a vcelku naprosto
nepotřebných stíhaček, ale nedávno pronesla přání o přeměně vzhledu českých vojenských posádek
na americký standard, ať to stojí cokoliv, přičemž lhůtu k dokončení tohoto díla stanovila na 5 let.
Možná ví více než voliči. Kde bere jistotu, že tu za 5 let ještě bude ve funkci ministryně obrany?
Reálně by jí spíše slušel Pankrác, a to za mnoho činů spojených s podporou Ukrajiny, destrukcí české
ekonomiky a porušení Ústavy ČR pozváním cizí armády na naše území.

Ještě maličkost. Někteří blogeři tvrdí, že armáda zdaleka nestojí za Černochovou, potažmo za
aktuální vládou. Nebuďte naivní a nevěřte tomu. Velící důstojníci se obávají o své posty a před
Černochovou klidně i pokleknou, navíc do armády teče mnohem více peněz než kdykoliv předtím.
Což dává vojákům větší pocit důležitosti a přináší jim to i novou výbavu, zbraně a možnosti. Při
případných občanských nepokojích tak budou loajální s Fialovo vládou. Zvýšený rozpočet na armádu
se bude projevovat v modernizaci vojenských objektů i techniky. Jak říkala. Ať to stojí, co to stojí.
Pokud jde o Policii ČR, tam to sice může méně jasné, nicméně mnoho policistů si rádo uhodí. A kde
jinde než na manifestaci či při občanských nepokojích? Tam je možností dostatek.

Ať se tedy zaměříme na kterékoliv ministerstvo, snad žádné ani náznakem nepracuje byť jen
průměrně. A zdaleka nelze říct, že by se nic nedělo. Blíží se tak pár podstatných událostí. Podpis
smlouvy o pobytu US Army u nás, ratifikace Istanbulské smlouvy, uvedení ,,záchranného“
ekonomického balíčku do praxe. Ke všemu se může vyjádřit opozice, a to je asi tak všechno, co s tím
může díky své laxnosti dělat. Místo skutečně hlasitého řinčení všemi dostupnými zbraněmi pouze tu
a tam utrousí někdo z opozičních stran cosi o nespokojenosti. A to nestačí. Také odbory sice vyhlásily
jen stávkovou pohotovost místo toho, aby vyrazily do ulic. Přitom teď se hraje ne o hodně, ale o vše.
A Češi pořád spí a nereagují.
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